
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 421
van MAXIM VEYS
datum: 25 februari 2022

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

Stikstofakkoord  -  Varkenssector

De overgrote meerderheid van de beschermde natuurgebieden in Vlaanderen kreunt onder 
een teveel aan stikstof. In bepaalde vormen kan dat stikstof groengebied helemaal 
versmachten, waardoor planten en diersoorten verdwijnen. Daarbij heeft vooral de 
landbouw de boter gegeten. Liefst tachtig procent van de stikstofneerslag van 
binnenlandse bronnen komt van de landbouw. 

1. Graag een overzicht per provincie en gemeente van alle actieve landbouwers die 
varkens houden in Vlaanderen. Graag met inbegrip van het aantal dieren dat maximaal 
mag worden gehouden.

2. Graag een overzicht per provincie en gemeente van alle actieve landbouwers die 
varkens houden in Vlaanderen en die in aanmerking komen voor de uitkoopregeling. 

3. Graag een overzicht per provincie en gemeente van de nog actieve rode bedrijven. 

4. Graag een overzicht per provincie, gemeente van de nog actieve oranje bedrijven. 
Graag krijgen we deze gegevens ook opgedeeld per impactniveau (5-10%, 10-20%, 
20-30%, 40-50%). 



HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ECONOMIE, INNOVATIE, 
WERK, SOCIALE ECONOMIE EN LANDBOUW

ANTWOORD
op vraag nr. 421 van 25 februari 2022
van MAXIM VEYS

1. Het Departement Landbouw en Visserij beschikt niet over een overzicht van alle 
actieve landbouwers die in Vlaanderen varkens houden met het aantal varkens dat ze 
ook effectief mogen houden. 

2-4.Het Departement Landbouw en Visserij beschikt niet over de gevraagde informatie.


